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מקורי נמצא במשרדי המועצה המקומית . פרוטוקול זה טרם אושר סופית והוא כפוף לאישור מליאת המועצה בישיבתה הבאה:  פרוטוקול חתום  
 הפרוטוקול כפי שיאושר על ידי המועצה הוא הנוסח הקובע. פרוטוקול אינו תמליל והוא מציג את עיקרי הדברים  יובהר כי נוסח

 

 08/2024מן המניין מיוחדת לא פרוטוקול ישיבה 

 , התשפ"כסלו  ט"ו פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה מן המניין, שהתקיימה ביום שני , 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה. 2024 דצמברב 16

 ראש המועצה.  -גיל חנניה  משתתפים: 

 

דרור לוי, תמיר יונגר, אסתי רוז'נסקי, אביטל  מיכל אורון עזני, ענת חולי,   חברי המועצה: 

 שלומי פרץ, תבור, ליאור זיוון, דפנה לב ארי, שושנית עציון

 

 נטע ארז יגאל שחר שורצמן,   נעדרו: 

 

 מנכ"לית  -ניצן מחנאי גרמן  צוות מקצועי: 

 גזבר  - אבישי יצחקי 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ  -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  -עו"ד אריאל פישר                         

 מבקר המועצה  -נג'יב מנסור             

           

 :על סדר היום

 . 2024אישור עדכון תקציב  .1

 

 

 

 בברכה,

 גיל חנניה     

 ראש המועצה     
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 החלטות:

 . 2024מליאת המועצה מאשרת את עדכון תקציב  .1
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 דיון והחלטות:

 . 2024 תקציב עדכון אישור .1

תקציב   גיל חנניה:  עדכון  עליו  ,  2024אישור  אותו  דיברנו  הנהלה  ואישרנו  בישיבת 

 . גזברההסבר של הדברי   . נשמע אתתשאלוהתשובות להתקבלו כל 

 -  השינויים  עיקרי אבישי יצחקי: 

 :בפרק ההכנסות בסעיפים הבאים

 .מלש"ח 0.8בארנונה בסך של כ תוספת גביה 

 .מיליון ₪ 0.7תוספת מקרן היטלי השבחה כ 

 .מלש"ח 1.2תוספת השתתפות בשכר ממשרד החינוך כ  

 מלש"ח  2תוספת זקיפת הכנסות מריביות ופקדונות כ 

 .מלש"ח 0.6תוספת הכנסות ממקורות שונים (בט"ל, רווחה, שכ"ד ועוד) כ 

 .מלש"ח 0.15גריעת הכנסה ממענק איזון בסך של כ 

 .מלש"ח 0.2גריעת הכנסות מאגרות בניה כ 

 :תוספת הוצאות בעיקר סעיפים הבאים

 .מלש"ח  1עליה בעלויות פינוי האשפה והגזם לעומת המתוכנן בכ 

לעומת   בביוב)  והטיפול  מכונים  חשמל  ההפקה,  (דמי  המים  במשק  עליה 

 .מלש"ח 1.1המתוכנן בכ 

מלש"ח בהתבסס על עדכוני הסכמים במגזר    1.7עליה ב עלויות השכר בכ  

 .הציבורי

בכ   ההנדסה  בהוצאות  לוועדה    0.5עלויות  תשלום  (בעיקר  מלש"ח 

 )המרחבית+ צוותי תכנון

עליה מצטברת בפעילות חינוך (ניצנים, הרים, שמירה, שכר שפ"ח, הסעות  

 .מלש"ח 1חנ"מ כ  

באיזון כמובן בהתאם לתוצאות    ,אני מקווה,  את השנה הזאת אנחנו נסיים

  ההשתתפות הערה לפני שבועיים הסופיות של סוף השנה אני מודה לכם על

 בישיבת ההנהלה. 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 .2024מליאת המועצה מאשרת את עדכון תקציב  -  14החלטה מס' 

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

    

 גיל חנניה             ניצן מחנאי גרמן 

 המועצה  ראש                                                                           המועצה מנכ"לית


